
Nejdříve si pro sebe  
schovávám roli dealera 

Lance.

Budu si moct zahrát  
vedle Johna a Umy. To je 

jako sen.

Vím ale, že budu muset 
být při scéně s injekcí  

Mie za kamerou.

To je klíčová scéna  
celého filmu.

Když jsem ještě myslel  
na Paula Calderona pro roli 
Julese, ještě než jsem se 

rozhodl pro Samuela, mohl 
jsem taky hrát barmana  
v Marsellusově klubu.

Nabídnu Paulovi tedy  
roli barmana a slíbím, že 
mu dám příště větší roli. 

Dostane ji ve filmu  
Čtyři pokoje .

Pak se rozhodnu, že budu 
hrát Jimmieho, manžela 
Bonnie, protože jsem  

si chtěl zahrát  
i s Harveym Keitelem.

Harvey je pro mě skutečný 
Winston Wolf. Vystupoval 

tak už při natáčení  
Gaunerů , kdy dokázal  

rychla a dokonale vyřešit 
všechny nastalé  

problémy.

A tak se stane, že jsem 
na scéně vedle Sama,  

Johna a Harveye. Natočí  
ji můj kamarád Robert  
Rodriguez a ani nechce  
být uveden v titulcích.  

Fakt frajer.

Vtipné je, že Jimmyho 
Demmicka spřízním  

s rodinou pana Bílého  
z Gaunerů (jméno postavy, 
kterou hraje Harvey Keitel, 

je Larry Demmick).

Na mé roli Jimmyho  
je vidět, že jí hraje  

neherec, ale taky to,  
že je zvyklý na mrtvoly  

a že dokáže jednat  
i s drsňákem jako  
Jules. Na rozdíl od  

těch, co ukradli  
Marsellusův kufřík.  
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